

聖亞納中文學校
St. Anne Chinese School

December 1st, 2025

The Annual Read Aloud Contest will be held on Saturday, 1/17/2026, in the afternoon. Students entering the contest may only choose ONE category (either Mandarin or Cantonese). Contestants will be assigned to Group A, B, C, or D, according to their age.

The contest will be held in the Multi Purpose Room on 1st floor, with two Language Groups. Each contest will begin after the designated Group has finished signing in.

1. Competition date and time: Saturday, 1/17/2026
2. Entry Forms are due on or before 1/10/2026
3. Location: Multi Purpose Room on 1st floor
4. How to enter the competition: Submit Entry Form to the class teacher
5. Prize: Each group winners will receive a trophy given at the year-end ceremony on 5/30/2026.

The 1st Place Winner in each group will have the opportunity to represent our Chinese School to compete in the annual Association of Northern California Chinese Schools Academic Contests held in San Jose.

The competition outcomes will be announced in the February 2026 Family Newsletter.

2026 年校內朗讀比賽將於 2026 年 1 月 17 日(星期六)下午舉行, 分國語組和粵語組 (只可選擇一組參加); 依年齡各分 A, B, C, D 四組, 希望同學踴躍報名參加。

比賽將在一樓 Multi Purpose Room 舉行, 分二個時段. 各組報到後, 隨即開始比賽。

1. 比賽時間: 2026 年 1 月 17 日 星期六
2. 報名截止: 2026 年 1 月 10 日
3. 比賽地點: 一樓 Multi Purpose Room
4. 報名方式: 請將填妥之報名表交給各班老師
5. 獎品: 各組優勝者將獲獎杯一座, 於 5/30/2026 結業典禮上頒發

各組第一名將有機會代表本校參加北加州中文學校聯合會於 San Jose 舉辦之年度學術比賽

比賽結果將公佈於 2026 年 2 月份之家庭通訊。

A. 學術比賽年齡分組表 Table of Contest Age Groups

年齡分組以 9 月 1 日為基準 Age Groups: Cut-off date is September 1st of each year

組別 Group	出生日期 Birth Dates
A	On or Before 2012/9/1 及以前
B	2012/9/2 - 2015/9/1
C	2015/9/2 - 2018/9/1
D	2018/9/2 - 2021/9/1

B. 比賽時間 Competition date and time : Saturday, 1/17/2026

組別 Group	報到 Sign-in Time	比賽 Competition Time
粵語 Cantonese Group D, C, B, D 粵語演講 Cantonese Speech	1:15pm	1:20pm
國語 Mandarin Group D, C, B, A	2:00pm	2:10pm

-----✂-----

2026 朗讀比賽報名表 Read Aloud Contest Entry Form

學生姓名: _____
Name in Chinese Name in English

國語 Mandarin, 粵語 Cantonese 組別 Group: A B C D

出生日期: _____
DOB mo day year